Language Courses 

(Deutsch: Grundstufe-, Mittelstufe-, DSH-Courses ... ; 

English: TOEFL-Courses; and other languages) 

at
Sprachakademie Aachen
I give you:

Credit of 290€ for 260€ !

My sister registered for Sprachakademie Mittelstufe1-Course, but didn’t get Visa for Germany. We canceled the registration to late, and thus don’t get back the money. Sprachakademie offered us to use the Credit of 290 Euro for someone else attending a Course. Sprachakademie is the best language institute in Aachen for learning German in various levels and some other languages (look at www.spraachen.de). Get in contact with me, if you aim to attend a course there. I’ll give you my 290 Euro Credit for 260 Euro!!!
Meine Schwester hat sich für ein Sprachakademie Mittelstufe1-Kurs angemeldet, aber in letzer minute kein Visum für Deutschland bekommen. Anmeldung wurde zu spät storniert, deshalb kriegen wir das Geld nicht zurück. Sprachakademie machte uns das Angebot das Guthaben von 290 Euro für jemand anderen der dort ein Kurs besucht zu benutzen. Sprachakademie bietet neben vielen Deutschkursen auch Englisch-TOEFL-Kurse und anderes an (siehe www.spraachen.de). Kontaktiere mich, wenn du dort ein Kurs besuchen willst. Ich geb dir mein 290 Euro Guthaben für 260 Euro!!!
Tel: +49/176/21184253   
Mail:bluesky_a345@yahoo.com

















































